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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Újabb akkumulátorgyár épül Gödön?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Átlátszó nevű internetes portálon jelent meg egy írás, amely dél-koreai cikkekben megjelenő
információkról  számol  be.  A dél-koreai  oldalakon  arról  írnak,  hogy  a  Samsung  gyárai  közül
Magyarországon  zajlik  leggyorsabban  a  beruházások  kivitelezése,  továbbá  arról,  hogy  február
végén a Samsung SDI megerősítette, hogy döntés született a harmadik gödi gyár megépítéséről.

Arról is írtak, hogy a harmadik gyárhoz már zajlik a munkaerő toborzás, a munkavállalókat pedig a
Fülöp-szigetekről tervezik felvenni, ennek érdekében a Samsung SDI magyarországi leányvállalata
a Fülöp-szigeteki Tengerentúli Foglalkoztatási Hatósággal kötött együttműködési megállapodást.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Valóban született megállapodás arról, hogy a Samsung SDI újabb gyárat épít Gödön? 
Amennyiben igen, ennek a megállapodásnak a részletei hol ismerhetőek meg?

• Amennyiben valóban született megállapodás az újabb gyár létesítéséről, pontosan milyen 
üzemet terveznek?

• Ha valóban megállapodtak a harmadik gyár építéséről, mikor tervezik tájékoztatni a 
lakosságot, és mikor tervezik megtartani a helyi népszavazást a beruházásról, megfelelve 
annak az ígéretnek, melyek Orbán Viktor miniszterelnök úr február 26-án az azonnali 
kérdésemben megfogalmazott (miszerint a kormány nem akar szembe menni a helyi 
akarattal)?

• Amennyiben a tervezett beruházást ellenzik a helyi lakosok, készek elállni a tervektől?
• A közelmúltban jelent meg a hír, hogy a Göd esetében 2019 és 2022 között mintegy 88 

tonna magzatkárosító hatású oldószart (NMP) juttatott a levegőbe. Az Ön megítélése 
szerint valóban megfelelő döntés lenne jóváhagyni egy újabb ilyen jellegű beruházást?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,



Dr. Keresztes László Lóránt
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